

# METRO CHUCKS



**GERMAN:**

## **Die Berliner Band METRO CHUCKS klingt nicht nach Berlin!**

PopPunk, IndieRock - die energiereichen METRO CHUCKS-Songs sind ein wilder Mix aus beidem. Naive College-Boys-Attitüden findet man hier in keiner Textzeile – PopPunk wird endlich erwachsen! Starke Melodien, verspielte Gitarren und die packend-lässige Stimme von Frontmann Normen Goltz prägen den charakteristischen Sound der METRO CHUCKS.

Australien, Spanien und brandenburgische Dörfer: der internationale Spirit des Hauptstadt-Vierers ist bunt und eigenwillig. In nur drei Minuten transportiert METRO CHUCKS einen mitreißenden Feel-Good-Vibe, der Grenzen durchbricht.

Das Debutalbum „Just go“ geht in die Welt.

Mit dem Titeltrack „Just Go“ laufen die METRO CHUCKS bereits auf Medium-Rotation in mehreren US-Radio-Stationen. Deshalb geht es auch im Mai gleich auf die erste Amerika Tour.

Außerdem bringt das japanische Label *This Time* die CD in Japan raus und holt die Jungs im Herbst in den fernen Osten.

Das **Debutalbum „Just Go“ erscheint am 1. April 2016**

Label: RekordJet, This Time (Japan) , Vertrieb: Soulfood

Kontakt: [booking@metrochucks.com](mailto:booking@metrochucks.com)  
<http://www.metrochucks.com> | <http://www.facebook.com/metrochucks>

## ENGLISH:

**„Guitar-loaded tunes with an irresistible feel-good vibe reminiscent of The Strokes, Weezer, Blink182 and The Ramones“**

PopPunk or IndieRock? The up and coming German band METRO CHUCKS are a wild mix of both! Four lads from Berlin who like it pure, straight, and without fuss.

Catchy songwriting and mighty melodies.- The two-guitar interplay and the lighthearted voice of frontman Normen Goltz sets the tone and trademark for the sound of the METRO CHUCKS.

Comprised of four musicians from Australia, Spain and the Germany's Brandenburg backwoods, the international spirit can also be heard in their music.

These pop-punk indie-rockers master the art of condensing a lust for life within three minutes on their debut album *Just Go*. The title track "Just Go" is already on medium rotation on several US radio stations and lucky for them, this May will mark the start of their first US tour. Soon to be followed by a Far East Tour set for this coming Fall.

There's no doubt these guys will be doing very big things, very soon!

### **Debut Album „Just Go“ to be released on april 1th, 2016**

Label: RecordJet, This Time (Japan) Distribution: Soulfood

Contact: [booking@metrochucks.com](mailto:booking@metrochucks.com)

<http://www.metrochucks.com> | <http://www.facebook.com/metrochucks>

---

## LIVE:

*Just Go* - Album launch party: April 6, 2016 at Cassiopeia, Berlin  
(with Great Cynics & Jeff Rosenstock)

*Just Go* – Record Release Party: Mai 21, 2016 at Bebel, Cottbus  
(with Vizediktator & IndieDisko)

## USA Tour:

May 6 – Pianos - New York, NY

May 7 – Naner Manor - NewBrunswick, NJ

May 8 – The Saint - Asbury Park, NJ

May 10 – KungFu Necktie - Philadelphia, PA

May 11 – TBA - Philadelphia, PA

May 12 – The Wonderland Ballroom - Washington, DC

May 13 – The Commune - Washington, DC

May 14 – Desmonds Tavern - New York, NY

May 14 – Don Pedro - New York, NY

## Links:

VIDEO: <https://youtu.be/1nL5BiHsSzk>

DEBUT ALBUM (2016): <https://metrochucks.bandcamp.com/>

FACEBOOK: <https://facebook.com/metrochucks/>

HOMEPAGE: <http://metrochucks.com>